
 

 

3 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2023. február 13-án megtartott nyílt képviselő-testületi ülésről.  

 

Képviselő-testületi ülés helye: Faluház (Jobbágyi, Kossuth út 17.) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

 Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester, 

  Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Maczák Tímea   képviselő, 

  Pintér Norbert   képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

 dr. Tóth Renáta  jegyző,  

 Takács Ildikó  jegyzőkönyvvezető. 

  

A képviselő-testületi ülésről távol volt:  

Baranyi István  képviselő, 

Sebők-Haász Mária képviselő, 

Bangó Mihály  JRNÖ elnöke. 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgár: --- fő.  

 

  

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes. Baranyi István és Sebők-Haász Mária távolmaradását nem 

jelezte. 

 

 

N A P I R E N D: 

 

1. A 2023. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

2. A 2022. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet módosítása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

3. A 2023. január 1-től érvényes köztisztviselői illetményalapról szóló önkormányzati 

rendelet 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

4. Általános iskolai felvételi körzetek véleményezése 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

5. Egyebek 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 



 

 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 

 

 

1./ A 2023. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet 

  

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Mindenki megkapta az írásos anyagot. A bizottsági 

ülésen megtárgyalásra került a rendelet-tervezet, melyet a bizottság tagjai egyhangúlag 

támogattak. Annyit szeretnék elmondani, - mint már a bizottsági ülésen is - hogy ez egy 

nagyon kihegyezett költségvetés, hiszen az eddigi tartalékokat is fel kell használni, hogy 

ez a költségvetés jó legyen. Vannak benne buktatók, amelyek még jelenleg nyitottak, 

nem tudjuk megmondani, hogyan alakulnak a rezsi árak, a gáz- és áramára gondolok. 

Jelenleg időarányosan megfelelően van a felhasználás, ahogy meg is beszéltük 

korábban, több helyen nincs is semmiféle felhasználás, azokat az intézményeket 

bezártuk. Külön-külön az anyagban szerepel az önkormányzat, a polgármesteri hivatal, 

az óvoda és a bölcsőde költségvetése. Sajnos nincs annyi lehetőségünk, mint korábban 

is volt, hogy önerőből sok minden meg tudtunk oldani. Például a 7-es épület felújítása, 

ami teljesen önerőből valósult meg. Továbbra is a pályázatokat kell majd finanszírozni. 

Minimális összegre van lehetőség, melyeket az üzemeltetés, fenntartás miatt kell majd 

megoldanunk, ehhez valamilyen forrást kell majd biztosítani. Kisebb dolgok benne 

vannak, például a kamerák fejlesztése stb., azok ebben a költségvetésben szerepelnek, 

hiszen erről már régebben beszéltünk, és kértem is erre árajánlatokat. A minimálbér 

megemelkedett. Az állam fog-e támogatni - a bérekre vonatkozóan volt olyan időszak 

amikor támogatta - jelenlegi információnk szerint nincs ilyen.  A jelenlegi 

költségvetésben nincs benne, de bármikor dönthet úgy a Kormány, hogy ezt támogatja, 

ez egy jó dolog lenne. Ez tehát egy nagyon kihegyezett költségvetés, úgy néz ki, hogy 

ez ebben az évben láthatók a kiadások fedezetei, de a következő év már nagyon nehéz 

lesz. Kérte a képviselők hozzászólását, észrevételét. 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a 2023. évi költségvetésről 

szóló önkormányzati rendelet elfogadását. Kérte, hogy aki egyetért a 2023. évi 

költségvetésről szóló önkormányzati rendelettel, kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 1/2023. (II. 15.) önkormányzati rendelete 

a 2023. évi költségvetésről”. 

 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

2./ A 2022. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet módosítása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: A bizottsági ülésen megtárgyalásra került a 2022. évi 

költségvetésről szóló önkormányzati rendelet módosítása, melyet a bizottság tagjai 

egyhangúlag támogattak. Kérte a képviselők hozzászólását, van-e valami kérdés vagy 

észrevétel. 

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a 2022. évi költségvetésről 

szóló önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet.   

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 2/2023. (II. 15.) önkormányzati rendelete a 

2022. évi költségvetésről szóló 2/2022. (II. 11.) önkormányzati rendelet 

módosításáról”. 

 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

3./ A 2023. január 1-től érvényes köztisztviselői illetményalapról szóló 

önkormányzati rendelet 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A 2023. január 1-től érvényes köztisztviselői 

illetményalapról szóló önkormányzati rendelet-tervezet a bizottsági ülésen 

megtárgyalásra került, a bizottsági tagok támogatták. A minimálbér megemelése a 

köztisztviselői illetményalapra is hatással van, hiszen a polgármesteri hivatalban 

bizonyos hierarchiai részt, illetve a munkaerő megtartás miatt fontosnak tartom, hogy az 

eddigi illetményalap, ami 66 ezer Ft volt az 72 ezer Ft-ra emelkedjen meg. Kérte a 

képviselők hozzászólását. Van-e valami kérdés vagy észrevétel. 

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a 2023. január 1-től érvényes 

köztisztviselői illetményalapról szóló önkormányzati rendelet-tervezetet, kérte, hogy aki 

egyetért kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 3/2023. (II. 15.) önkormányzati rendelete a 

2023. január 1-től érvényes köztisztviselői illetményalapról”. 

 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

 

 



 

 

 

4./ Általános iskolai felvételi körzetek véleményezése 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 
 

Schoblocher István polgármester: Az általános iskolai felvételi körzetek véleményezése 

minden évben meg szokott történni. Az anyagból is jól látszik, hogy Jobbágyi 

településen marad a nyolc osztályos iskola. A körzethatárok így vannak meghatározva. 

Kérte a képviselők hozzászólását. Van-e valami kérdés vagy észrevétel. 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta az általános iskolai felvételi 

körzetek véleményezéséről szóló előterjesztést, kérte, hogy aki egyetért kézfeltartással 

szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

9/2023. (II. 13.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Salgótarjáni Tankerületi 

Központ által megküldött, a Bátonyterenyei, Pásztói, Salgótarjáni járások általános 

iskolai körzeteinek 2023/2024. tanévre vonatkozó tervezetével egyetért.  

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

5./ Egyebek 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

a.) Héhalom Önkéntes Tűzoltó Egyesület támogatása 

 

Schoblocher István polgármester: Ismertette a Héhalom Önkéntes Tűzoltó Egyesület 

támogatási iránti kérelmét, melyben az Egyesületet IFA típusú járművön lévő 6 db 

abroncsának cseréjéhez és fecskendő beszerzéséhez kértek támogatást. Az IFA típusú 

jármű „vegetációs” tüzeknél e legelőnyösebb, mert ezzel a járművel jobban be tudnak 

állni, mint egy Mercedessel. A települések közelsége miatt elsőként tudnak kiérkezni a 

tűzesetekhez. A, B és C típusú tömlőik állandó használatban vannak. Az összes tartalék 

abroncsokat és tömlőket elhasználták, ezek cseréjére nincs lehetőségük. 

Önkormányzatonként 80.000 Ft támogatást kérnek. A bizottsági tagok a bizottsági 

ülésen egyhangúlag támogatták az előterjesztést. Kérte a képviselők hozzászólását. 

Van-e valami kérdés vagy észrevétel. 

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Kérte, hogy aki egyetért azzal, hogy a Héhalom 

Önkéntes Tűzoltó Egyesületet az önkormányzat 80.000 Ft-tal támogassa, kézfeltartással 

szavazzon. 



 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

10/2023. (II. 13.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete Héhalom Önkéntes Tűzoltó 

Egyesület részére a 2023. évi költségvetésében meghatározott civil szervezetek 

működési támogatása keretből 80 ezer Ft támogatást biztosít. 

 

Határidő: 2023. február 28. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

b.) József Attila út vízelvezetése 

 

Schoblocher István polgármester: A József Attila út vízelvezetésének megoldására 

kértem árajánlatot jelenleg a településen dolgozó Perial-Ker Kft-től. A földárok 

kiprofilozása történne meg 115 folyóméteren, hengerezéssel együtt összesen bruttó 

955.055 Ft-ba kerülne lenne. Ez a szakasz kifejezetten a József Attila út a Radnóti 

Miklós út kereszteződéséig. A bizottsági tagok egyhangúlag támogatták az 

előterjesztést. Kérte a képviselők hozzászólását. Van-e valami kérdés vagy észrevétel. 

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Kérte, hogy aki egyetért azzal, hogy a Jobbágyi 

településen a József Attila út vízelvezetés megoldására a Perial-Ker Kft.-vel 955.055 Ft 

összegben szerződést kössön, kérem szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

11/2023. (II. 13.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Schoblocher István 

polgármestert, hogy a Jobbágyi József Attila út vízelvezetésének rendezése munkával 

megbízza a Perial-Ker Kft. (2660 Balassagyarmat Zichy u. 5.) gazdasági társaságot. A 

szerződés teljesítését követően a munkákért nettó 748.075 Ft + ÁFA vállalkozási díj 

kifizetéséhez hozzájárul. 

 

Határidő: 2023. augusztus 31. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

c.) Partalja úton folyóka építése 

 

Schoblocher István polgármester: A Partalja úton a csapadékvíz elvezetését meg kell 

oldani, mely 35 folyómétert érint. Szintén a településen dolgozó Perial-Ker Kft.-től 

kértem árajánlatot. A folyóka szegély építése, zúzott kő terítése hengerléssel valósulna 

meg. Azért lenne szükség rá, mert az van a legalacsonyabb ponton az utcában. Kisebb 

esőzéseknél a pincébe és a házba befolyt a víz. Ezzel a megoldással kapcsolódnánk 

szervesen a Partalja út és még három utat elérő csapadékelvezető rendszerhez. Ezt 



 

 

 

viszont a pályázat nem tartalmazza, ezt külön kell kezelni. A bizottsági tagok 

egyhangúlag támogatták az előterjesztést. Kérte a képviselők hozzászólását. Van-e 

valami kérdés vagy észrevétel. 

 

Hozzászólás nem volt.  

 

Schoblocher István polgármester: Kérte, hogy aki egyetért azzal, hogy a Partalja út 

csapadékvíz elvezetésnek megoldására - 35 folyóméteren – tett árajánlatot elfogadja a 

képviselő-testület, kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

12/2023. (II. 13.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Schoblocher István 

polgármestert, hogy a Jobbágyi Partalja út vízelvezetésének rendezése érdekében 35 fm 

folyóka szegély építési munkával megbízza a Perial-Ker Kft. (2660 Balassagyarmat 

Zichy u. 5.) gazdasági társaságot. A szerződés teljesítését követően a munkákért nettó 

389.638 Ft + ÁFA vállalkozási díj kifizetéséhez hozzájárul. 

 

Határidő: 2023. június 30. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

d.) Tájékoztatások, vélemények 

 

Schoblocher István polgármester: A további feladatok, amit még meg kell oldanunk, 

illetve amiket már beterveztünk: 

Az önkormányzat tulajdonában lévő Táncsics úti a terület kommunális hulladéktól 

történő megtisztítása. 

A Hunyadi útnál a Takaréképületének lebontását követően a még megmaradt falat 

célszerű lebontani és egy zárt kerítést csinálni. 

A Fáy András út végén a kommunális hulladékot - amiben volt pl. lófej, állati 

maradványok stb. - csak géppel lehetett felszedni, de ezt már korábbi testületi ülésen 

elfogadtuk, és a vállalkozó elvégzett. A hulladék 42 tonna volt, aminek elszállítását és 

hulladékkezelését az Önkormányzatnak kell kifizetni. Van máshol is nagyon sok 

illegálisan lerakott szemét, de az emberek hozzáállásán is kellene változtatni. 

Becsó Zsolt országgyűlési képviselő úr járt a településen, de sajnos elmondta, hogy a 

Magyar Faluprogram keretében nem nagyon tudunk pályázni, minimális lehetőségek 

lesznek. Amit tudunk megcsinálunk, de körültekintőbbnek kell lennünk, ha el fog 

fogyni a pénz és már nem lesz önerő engem és a képviselő-testületet fogják hibáztatni, 

de amit tudunk meg tudunk csinálni, amit nem, azt nem tudjuk. Van a településen élők 

között, akik értékelik azt, amit eddig tettünk. Észrevétel, hozzászólás van-e. 

 

Pintér Norbert képviselő: Hogy itt tart a költségvetés nem a polgármester szégyene. 

Ami az országban van mindenütt lecsapódik ez. Nagyobb kamerarendszert kellene a 

faluban, visszavetné az embereket, akik kiviszik a szemetet. 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Vannak, ahol analóg kamerák vannak, ami azt jelenti, 

hogy sötétben nem használható, de még nem lehetett sajnos mindenhol megvalósítani a 

rendes kamera rendszert. Vadkamerákat tudunk a kinti dolgokra – gondolok az illegális 

szemét lerakására – de azok elemmel működnek. Még két kamerát tudunk venni, tudunk 

bővíteni ez olyan 100 ezer Ft-ba kerülne. Ezekben az esetekben a tetten érés lenne a 

legjobb. 

További észrevétel nem volt, így megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést 

bezárta, majd zárt ülést rendelt el.  

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 

 


